
Protokoll styrelsemöte 2024-09-23 

Ramunder HK 

 

Närvarande: 

Conny Svenlin (Ordförande) 

Alexander Eklund 

Magnus Eklund 

Heléna Wilson 

Erik Jakobsson 

Johan Stensson 

Tommy Blichfeldt 

 

 
1. Mötets öppnande. 

 
2. Magnus Eklund utses till  justerare  

 
3. Godkännande av dagordning. 

 
4. Senaste mötesprotokoll  

Utestående punkter från senaste protokollet diskuterades. 

 

 



5. Rapporter från föreningen 
 

 
a. Ekonomi 

Föreningens ekonomi är i enlighet med budget. LOK stöd på 26 000 kr har inkommit och intäkter från panten låg på  1000 kr. Kassör gav som förslag 
att köpa in Pantamera kärl som vi kan ställa upp vid matcher som därmed kan generera ytterligare intäkter. Förslaget godkändes. Det pågår även 
förberedelser inför att skicka ut fakturor för medlemsavgifter. Det håller på att startas upp nya lag och där beslutade styrelsen att barn får testa tre 
gånger gratis och därefter utgår medlemskap på 800 (för barn födda 18/19) och 400 (för bollek) 
 

b. Kiosk 
Kiosklathunden bör ses över och uppdateras vid behov 
 

c. Sponsring 
Inget att rapportera. 
 

d. Domare 
Assisterande domaransvarig behöver tillsättas. Conny ställer frågan i de äldre lagen för att se om någon förälder kan åta sig ansvaret. 
 

e. Cuper/sammandrag/USM 
- De äldre flicklaget spelar USM i Eksjö kommande helg 
- F11/13 är anmälda till 2 cuper under säsongen (Hallby + Katrineholm). 
 
Här noteras att det enligt föreningens riktlinjer är bestämt att föreningen står för anmälningsavgift för turneringar och/eller cuper (2 per säsong och 
lag). I de fall där ett av föreningens lag (årskull) anmäler två deltagande lag till en turnering och/eller cup står föreningen för båda deltagande lags 
anmälningsavgift. Om ett lag beslutar att anmäla sig till ytterligare turneringar och/eller cuper utöver de 2 (där föreningen står för 
anmälningsavgift) skall tillhörande kostnader och avgifter hanteras via egen lagkassa. 
 
 

f. Inköp 
Ledarna behöver kontrollera vad som finns i kansliet avseende inköp. P11/13 behöver nya västar då de befintliga har klister på sig. 

 

g. Rapport från lagen 



Styrelsens lagansvariga för kommande år enligt nedan. Samtliga lagrep tar in belastningsregister. 

- Bollek 21/22 – Helena Wilsson. Det var vid senaste tillfället 19 barn som deltog där man fokuserar på olika stationer och stafetter 
- P (F?) 18/19 – Träningen startar upp den 2 oktober... Här noterar vi att det finns möjlighet att söka bidrag för nystartade lag 
- P 16-17 – Johan Stensson – Inget att rapportera 
- F 16-17 – Helena Wilsson – Inget att rapportera 
- PF 14/15 – Alexander Eklund – Det ser ut att ha slutat en del barn då det är färre deltagare på träningar. I övrigt fungerar det bra. Caroline 

Cato är ny tränare för laget 
- P11-13 – Erik Jakobsson. Det har slutat en del barn så laget har behov av tillskott av spelare  
- F 11/13 – Tommy Blichfeldt. Inget att rapportera, tappat några men också tillkommit 
- F09/10 –  Anders Torgesen. Seriepremiär i Karlstad. Ett mindre lag än planerat 

 
 

h. Föreningsförsäljning 
Kakförsäljning startar i oktober. Försäljningsmålet är 8 sålda burkar per medlem och intäkter tillföljd av överträffat säljmål tillfaller lagkassa  
 

 
i. Övrigt 

- Gemensam mailadress för RHK kommer att sättas upp (Alex) 

- Styrelsemedlemmar (och suppleanter) ska uppvisa Belastningregister. Det saknas fortfarande från några ledare och styrelsemedlemmar 

- Inventering av gamla matchkläder – Ta en ny diskussion vid nästa möte kring hur vi angriper denna fråga. Tillsvidare kan vi fråga ledare hur 

de hanterar gamla matchkläder. De bör lämnas in på kansliet. 

- "Schysst Match" avser att förbättra klimat runt matcher. Konceptet erbjuder tips och ideer hur man kan agera före och under match och 

förbundet uppmanar varje förening att agera på konceptet  t. ex obligatorisk handhälsning, spela upp en låt före match (”domaren dömer”). 

Det finns riktlinjer kring matchvärdens roll (lathund matchvärd?), spelare och ledares ansvar och även hur man systematiskt arbetar med 

kulturen och värdegrunden. 

 

Alex och Johan ser över konceptet för att se hur vi kan implementera detta. Detta bör även diskuteras tillsammans med ledarna för att få 

samsyn och även huruvida det finns skillnader mellan lagen vilka aktiviteter man kan fokusera på.  

 

- Idrottens dag – marknadsföra och attrahera mer spelare. Idrottslärarna har pratat ihop sig och arrangerar på Vikingavallen den 27/9. 

Magnus följer upp och återkopplar. 



- Logga – Det finns intressen om att byta logga. Styrelsen gick med på att personen i fråga kan ta fram förslag som styrelsen kan diskutera. Ett 

eventuellt byte av logga bör hanteras vid årsmöte där medlemmar får komma till tals och rösta. 

- Förfrågning om Lagfoto – Det förekommer inga kostnader för föreningen utan fotograf kan komma till oss och arrangera en fotografering 

vilket föregås av målsmans tillstånd. Styrelsen har inget emot detta 

6. Att göra innan nästa möte. 
- Assisterande domaransvarig (Conny kollar med äldre lag) 
- Schysst match (Alex & Johan ser över koncept) 
- Arrangera ledarträff 
- Ordna med gemensam mailbox 
 
 
 

7. Nästa möte. 
2024-10-24 

Kl 18-20 

 

 

8. Mötets avslutande 

  

 

 

 

 

Alexander Eklund – Sekreterare       Magnus Eklund - Justerare  
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